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Библиотечная цензура чтения — один из вопросов профессиональной 

библиотечной этики. Проблема кроется в профессиональном сознании 

библиотекаря. Автоконцепция данной социально-профессиональной группы 

подразумевает, что библиотекарь способен осуществлять некую «цензуру 

вкуса». Первое социологическое исследование данной проблематики было 

проведено в 2006 г.; в 2019 г. оно было повторено по той же методике. 
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Library сensorship of literary taste: present-day librarian’s opinion 13 

year later (in view of the results of social research) 

 

Library сensorship of literary taste — is one of the interesting question of 

professional Library ethic. The problem is librarian’s self-identity. Self-conception 

of this social and professional group implicates that present-day librarian is well 

positioned to be the сensor of literary taste of readers. The first research of this 

problem took place in 2006. In 2019, it was repeated with the same methods. 
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